
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 2. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 239
Hvad er årsagen til, at advokaten har måtte finde de svar, som Sundhedsmini-
steriet har givet til Folketinget vedrørende Omniscan på Folketingets hjemme-
side. Hvorfor var de ikke en del af det udleverede materiale til brug for
advokatundersøgelsen, jf. advokatundersøgelsen side 144 (omdelt på SUU alm
del-bilag 56)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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